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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

 
Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

 Številka: 9000-11/2015-Z3 

 

Z A P I S N I K 

 

5. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v četrtek, 2. julija 2015, ob 15. uri 

  
 

5. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 

Žagar (v nadaljevanju predsedujoči),  je bila v sejni sobi Občine Slovenska Bistrica. Pričela se je 

ob 15. uri. 

 

K tč. 1 dnevnega reda 

Ugotovitev sklepčnosti  

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 27 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Svojo udeležbo na seji so opravičili:  Patricija Breznikar, Tomaž Godec, Matej Arnuš. 

Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor občinske uprave; Milan Ozimič, vodja oddelka 

za okolje in prostor; Irena Jereb, vodja oddelka za družbene dejavnosti; Monika Kirbiš Rojs, 

vodja oddelka za gospodarstvo; Janja Mlaker, strokovna sodelavka oddelka za okolje in prostor; 

Mira Kresnik, tajnica župana ter predstavniki javnih občil. 

 

K tč. 2 dnevnega reda 

Potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 21.4.2015   

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Drago Mahorko je bil mnenja, da je II. točka sklepa pri 12. točki dnevnega reda nepotrebna, ker 

investicijski program še ni pripravljen. Predlagal je še, da se na spletni strani občine objavi 

program dela občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica. 

Občinski svet je po razpravi soglasno potrdil zapisnik v predlagani obliki. 

 

K tč. 3 dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda 5. redne seje 

Predsedujoči je uvodoma opozoril na napako pri 14. točki dnevnega reda, saj sama dikcija 

Pravilnika v dnevnem redu ni pravilna, pri sami točki pa je. 

Drago Mahorko je v imenu svetniške skupine SD podal predlog, da župan pod točko Informacije 

– razno svetnike informira o poteku pogajanj z Ministrstvom za finance o višini povprečnine, 

opozoril pa je še na bolj redno sklicevanje sej občinskega sveta, saj med posameznimi sejami 

poteče več kot 45 koledarskih dni. 

Žarko Furman je prisotne seznanil, da so bili vsi sklepi na dopisni seji dne 30.3.2015 sprejeti 

zakonito, kar je razvidno iz Mnenja Ministrstva za javno upravo, ki je bilo svetnikom 

posredovano pred sejo. 

mailto:obcina@slov-bistrica.si
http://www.slovenska-bistrica.si/
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Stanislav Mlakar pa je ponovno pozval statutarno pravno komisijo k prizadevanju za spremembo 

Statuta in Poslovnika o delu občinskega sveta občine Slovenska Bistrica. 

Občinski svet je v nadaljevanju soglasno sprejel naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 21.4.2015 

3. Določitev dnevnega reda 5. redne seje  

4. TOČKA Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Slovenska 

Bistrica - I. obravnava 

5. TOČKA Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega 

parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica – I. obravnava 

6. TOČKA Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o začasnih prostorskih 

ureditvenih pogojih za centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska 

Bistrica 

7. TOČKA Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu stanovanjske 

zazidave Drozg v Zgornji Polskavi – I. obravnava 

8. TOČKA Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o zazidalnem načrtu 

individualne stanovanjske cone na Pragerskem 

9. TOČKA Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi  javnega zavoda Lekarna Slovenska  

Bistrica –II. obravnava 

10. TOČKA Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov 

lokalnega pomena za občino Slovenska Bistrica - skrajšan postopek 

11. TOČKA Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka 

12. TOČKA Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta - Vrtec Črešnjevec 

13. TOČKA Pravilnik o dodeljevanju državnih pomoči, pomoči de minimis in izvajanju drugih 

ukrepov za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Slovenska Bistrica za 

programsko obdobje 2015-2020 – skrajšan postopek 

14. TOČKA Pravilnik o merilih za izdajo soglasja za podaljšan obratovalni čas gostinskih   

obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost v Občini Slovenska Bistrica – 

II. obravnava 
15. TOČKA Akt o ustanovitvi varnostnega sosveta 

16. TOČKA Mnenje lokalne skupnosti glede preoblikovanja pošte na Zgornji Ložnici 

17. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude 

18. Vprašanja in pobude 

19. TOČKA Informacije – razno 

 

K tč. 4 dnevnega reda 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 

merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Slovenska Bistrica - I. 

obravnava 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podal vodja oddelka za okolje in prostor. 

Dušan Leskovar je povedal, da je odbor za okolje in urejanje prostora obravnaval predloženo 

gradivo in sprejel sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu v I. obravnavi. 

Drago Mahorko je v imenu statutarno pravne komisije povedal, da je gradivo primerno za 

obravnavo na občinskem svetu v I. obravnavi. 

Ludvik Repolusk je predlagal, da bi se določil limit, ki bi pri višjih zneskih omogočal poravnavo 

komunalnega prispevka v več obrokih. 

Drago Mahorko je v imenu svetniške skupine povedal, da bodo odlok podprli, je pa prebral 

pobudo družbe Impol, ki je danes dala pisne pripombe na odlok. Pobuda se naj prouči do 

naslednje seje občinskega sveta. 

Odgovore na vprašanja iz razprave je podal župan. 
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Občinski svet je v prisotnosti 27-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah  Odloka o 

programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na 

območju občine Slovenska Bistrica v I. obravnavi. 

 

K tč. 5 dnevnega reda 

Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja – 

modre cone v mestu Slovenska Bistrica – I. obravnava 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala strokovna sodelavka oddelka za okolje in prostor. 

Dušan Leskovar je v imenu odbora za okolje in urejanje prostora povedal, da je gradivo 

primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu v I. obravnavi. 

Drago Mahorko je povedal, da je statutarno pravna komisija obravnavala Odredbo v I. obravnavi 

in sprejela sklep, da je gradivo primerno za I. obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Miro Juhart, Lea Ornik, Drago Mahorko, Žarko 

Furman, Stanislav Zajšek in Jože Trol. Razpravljavci so večinoma pozdravili nadgradnjo sistema 

in bodo predlog podprli, pripombe pa so se nanašale še na predlog, da se v 8. členu iz besedila 

črtajo vozila protokola in se nadomesti z »vozili s prednostjo«, skladno z zakonom; svetniška 

skupina SMC pa se ne strinja s povišanjem cene parkirnine. 

Odgovore na vprašanja iz razprave sta podala župan in vodja oddelka za okolje in prostor. 

Občinski svet je v navzočnosti 27-ih svetnikov s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel Odredbo o 

spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja – modre cone v 

mestu Slovenska Bistrica v I. obravnavi. 

V nadaljevanju je Drago Mahorko proceduralno predlagal prekinitev seje za pripravo amandmaja 

k 8. členu Odredbe in se Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih 

kratkotrajnega parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica, lahko sprejme po 

skrajšanem postopku. 

 

Predsedujoči je dal v razpravo predlog dopolnila 8. člena Odredbe, ki se glasi »Prav tako ni 

potrebno označevanje s parkirnimi listki intervencijskih vozil, vozil s prednostjo in spremstvom, 

kot to opredeljuje veljavna zakonodaja s področja cestnega prometa.« 

 

Občinski svet je v navzočnosti 28 svetnikov soglasno sprejel predlagano dopolnilo. 

Prav tako je občinski svet v navzočnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odredbo o spremembah in dopolnitvah   

Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja v mestu Slovenska Bistrica. 

 

K tč. 6 dnevnega reda 

Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o začasnih prostorskih ureditvenih 

pogojih za centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala strokovna sodelavka oddelka za okolje in prostor ter 

pripravljavka gradiva. 

Dušan Leskovar je v imenu odbora za okolje in urejanje prostora povedal, da je gradivo 

primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Drago Mahorko je povedal, da se društvo Vintgar ne strinja, da se v gozdu nad kopališčem uredi 

adrenalinski park. Stanovalci so se uprli že pri gradnji igrišča, nikakor pa se ne bodo strinjali z 

adrenalinskim parkom. Investitor je bil s strani stečajnega upravitelja Kmetijskega kombinata 

zaveden, saj bi moral ta gozd priti pod lastništvo Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov. 
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Svetniška skupina SD prosi za podporo ostale svetniške skupine za nasprotovanje temu predlogu. 

Predlagal je še, da se pri Strokovnih stališčih do podanih pripomb, predlogov, pobud pod rimsko 

številko II, črta besedica »delno«. 

Metka Cvetko je v imenu stranke mladih povedala, da podpirajo adrenalinski park, vendar na 

kakšni drugi lokaciji, saj ta ni primerna. 

Ludvik Repolusk se že na odboru ni strinjal z njegovim stališčem, ravno zaradi pripomb 

svetniške skupine SD. Meni pa, da je potrebno upoštevati še Zakon o vodah in Zakon o varstvu 

narave. 

Odgovore na vprašanja iz razprave je podala pripravljavka gradiva. 

Predsedujoči je dal najprej na glasovanje predlog, da se v II. točki Strokovnih stališč do podanih 

pripomb, predlogov, pobud, črta besedica »delno«. 

Občinski svet je ob navzočnosti 27 svetnikov s 14 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel predlog, da se 

v II. točki Strokovnih stališč do podanih pripomb, predlogov, pobud, črta besedica »delno« in se 

glasi »Pobuda se upošteva«. 

V nadaljevanju je občinski svet v navzočnosti 27 svetnikov z 18 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel 

naslednji 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrjuje dokument Stališča do pripomb in predlogov v 

postopku sprememb in dopolnitev Odloka o začasnih prostorskih ureditvenih pogojih za 

centralna naselja v občini Slovenska Bistrica in mesto Slovenska Bistrica.  

 

K tč. 7 dnevnega reda 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu stanovanjske zazidave 

Drozg v Zgornji Polskavi – I. obravnava 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala strokovna sodelavka oddelka za okolje in prostor. 

Dušan Leskovar je v imenu odbora za okolje in urejanje prostora povedal, da je gradivo 

primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu v I. obravnavi ter predlagal sprejem po 

skrajšanem postopku. 

Drago Mahorko je v imenu statutarno pravne komisije povedal, da je le-ta  obravnavala 

predloženo gradivo, se z njim strinja in prav tako predlaga sprejem po skrajšanem postopku. 

Občinski svet je v prisotnosti 28-ih svetnikov soglasno sprejel Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o lokacijskem načrtu stanovanjske zazidave Drozg v Zgornji Polskavi v I. 

obravnavi. 

Občinski svet je soglasno sprejel sklep, da se Odlok sprejme po skrajšanem postopku. 

Občinski svet je soglasno sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

 Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o   

 lokacijskem načrtu stanovanjske zazidave Drozg v Zgornji Polskavi. 

 

K tč. 8 dnevnega reda 

Stališča do pripomb – Spremembe in dopolnitve Odloka o zazidalnem načrtu individualne 

stanovanjske cone na Pragerskem 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala strokovna sodelavka oddelka za okolje in prostor. 

Dušan Leskovar je povedal, da je Odbor za okolje in urejanje prostora obravnaval predloženo 

gradivo in meni, da je primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 28-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 
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S K L E P 

     

Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrjuje dokument Stališča do pripomb in predlogov v   

postopku sprememb in dopolnitev Odloka o zazidalnem načrtu individualne stanovanjske cone 

na Pragerskem. 

 

K tč. 9 dnevnega reda 

Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi  javnega zavoda Lekarna Slovenska  Bistrica –

II. obravnava 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Modest  Motaln je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da se je odbor seznanil z 

odlokom in meni, da je primeren za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu v II. obravnavi. 

Drago Mahorko je občinski svet seznanil, da je tudi statutarno pravna komisija obravnavala 

odlok in sprejela sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu v II. obravnavi. 

Lea Ornik je povedala, da bo svetniška skupina DESUS podprla odlok, predlagajo pa, da se 

vzpostavi komunikacija med javnimi zavodi in člani sveta zavoda. Tudi Žarko Furman je menil, 

da komunikacija med člani svetov zavodov s strani občine ni primerna. 

Občinski svet je v nadaljevanju v prisotnosti 27-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah  in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica. 

 

K tč. 10 dnevnega reda 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega 

pomena za občino Slovenska Bistrica - skrajšan postopek 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Modest  Motaln je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da se je odbor seznanil z 

odlokom in meni, da je primeren za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Drago Mahorko je v imenu  statutarno pravne komisije povedal, da se je komisija seznanila z 

odlokom in  sprejela sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je v navzočnosti 28 svetnikov soglasno sprejel Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega pomena za občino Slovenska 

Bistrica v I. obravnavi. 

Prav tako je občinski svet soglasno sprejel sklep o skrajšanem postopku. 

V nadaljevanju pa je sprejel še naslednji 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah  Odloka o   

razglasitvi  kulturnih spomenikov lokalnega pomena za Občino Slovenska Bistrica  

 

K tč. 11 dnevnega reda 

Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Modest  Motaln je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da se je odbor seznanil z 

gradivom in meni, da je primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 28-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme sklep o uporabi  manjše igralne površine na 

otroka. 
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K tč. 12 dnevnega reda 

Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta - Vrtec Črešnjevec 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za družbene dejavnosti. 

Modest  Motaln je v imenu odbora za družbene dejavnosti povedal, da se je odbor seznanil z 

gradivom in meni, da je primerno za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu, bi pa bilo 

potrebno se dogovoriti še o ceni odkupa. 

Branko Repnik je opozoril, da se problematika vrtca na Črešnjevcu  vleče že nekaj časa, ga pa 

zanima, kako se bo uredilo primerno varstvo v stavbi, ki se prodaja. Spodaj so poslovni prostori, 

zgoraj so stanovanja, kako se bo zgradba energetsko sanirala, kako se bo uredila šolska kuhinja. 

Glede na številna odprta vprašanja meni, da bo preureditev stala več kot novogradnja vrtca. 

Zaradi navedenega svetniška skupina predloga sklepa ne bo podprla, poziva pa tudi ostale 

svetnike, da se jim pridružijo, saj gre za kvaliteto življenja in varstva otrok, zato je potrebno najti 

skupno rešitev, ki bo bolj koristna za kraj. 

Simon Unuk je opozoril na prostorsko stisko vrtca na Črešnjevcu, ki se vleče že dalj časa. Šola je 

zadevo reševala v okviru možnosti, vendar tako ne gre dalje, saj se povečuje število otrok v šoli 

in v vrtcu. Na svetu KS, kjer so bili prisotni tudi nekateri krajani Črešnjevca ter ravnateljica 

osnovne šole, jim je bilo predstavljeno dejstvo, da prostore vrtca rabijo sedaj, ne čez 10 let, zato 

je večina krajanov podprla predlog dokumenta identifikacije. Če bi se vrtec lahko zgradil v 

enakem času, kot se bo adaptirala ta stavba in bi bila na razpolago finančna sredstva, bi bil tudi 

sam za novogradnjo. Ker pa tega ni, poziva svetnike, da podprejo predlagani sklep. 

Miro Juhart pozna problematiko vrtca na Črešnjevcu, zato se strinja s predlogom za potrditev 

dokumenta identifikacije, čeprav bi v primeru, da ne bi bilo take prostorske in časovne stiske, 

tudi sam bil za novogradnjo, tako pa bo stranka SMC podprla predlagani sklep. 

Dr. Andrej Godec je v imenu svetniške skupine SD povedal, da niso navdušeni nad predlagano 

rešitvijo, saj bi bila boljša rešitev gradnja prizidka k šoli, predlog pa bodo podprli, če res ni druge 

možnosti. 

Drago Mahorko se zavzema za novogradnjo, zato za predlagani sklep ne bo glasoval, Stanislav 

Zajšek pa se strinja z novogradnjo, če je denar zanjo, sicer bo podprl predlog adaptacije. 

Odgovore na postavljena vprašanja v razpravi sta podala vodja oddelka za družbene dejavnosti in 

župan. 

Občinski svet je v navzočnosti 28-ih svetnikov z 18 ZA in 8 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P   

 
Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrdi Dokument  identifikacije investicijskega projekta – Vrtec 

Črešnjevec. 

* 

Odmor od 17.05 do 17.30. 

V nadaljevanju je prisotnih 28 svetnikov. 

* 

 

K tč. 13 dnevnega reda 

Pravilnik o dodeljevanju državnih pomoči, pomoči de minimis in izvajanju drugih ukrepov 

za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Slovenska Bistrica za programsko 

obdobje 2015-2020 – skrajšan postopek 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za gospodarstvo. 

Pozitivno mnenje k predloženemu dokumentu  je v imenu  odbora za gospodarstvo in proračun 

podal Miro Juhart in potrdil predlog za skrajšani postopek. Enako mnenje je sprejela tudi 

statutarno pravna komisija. 

Občinski svet je brez razprave soglasno sprejel Pravilnik  v I. obravnavi. 

Predsedujoči je dal v razpravo amandma naslednje vsebine: 

»1. 14. člen Pravilnika se pri ciljih in upravičenih stroških dopolni z besedami: »oziroma   

      gozdnih zemljišč«, tako da se glasi: 
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Cilj pomoči je zaokrožitev kmetijskih zemljišč za zmanjšanje razdrobljenosti in 

racionalnejšo rabo kmetijskih zemljišč oziroma gozdnih zemljišč. 

Upravičeni stroški: 

- Stroški pravnih in upravnih postopkov pri medsebojni menjavi kmetijskih zemljišč 

oziroma gozdnih zemljišč, vključno s stroški pregleda.« 

 

Občinski svet je brez razprave soglasno sprejel predlagani amandma. 

Na predlog predsedujočega je občinski svet v navzočnosti 28-ih svetnikov soglasno sprejel 

naslednji 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o dodeljevanju državnih pomoči, 

pomoči de minimis in izvajanju drugih ukrepov za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v 

Občini Slovenska Bistrica za programsko obdobje 2015-2020. 
 

K tč. 14 dnevnega reda 

Pravilnik o merilih za izdajo soglasja za podaljšan obratovalni čas gostinskih  obratov in 

kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost v Občini Slovenska Bistrica – II. 

obravnava 
Uvodno obrazložitev k dokumentu je podala vodja oddelka za gospodarstvo. 

Pozitivno mnenje k predloženemu Pravilniku  je v imenu  odbora za gospodarstvo in proračun 

podal Miro Juhart.  Pozitivno  mnenje je sprejela tudi statutarno pravna komisija. 

Svetniška skupina SD je k Pravilniku vložila dva amandmaja, ki so jih svetniki dobili v pisni  

obliki pred sejo. 

V razpravi je Miro Juhart opozoril na spornost preklica podaljšanega obratovalnega časa, zato 

naj svoje mnenje podajo tudi gospodarski subjekti, ki izvajajo to dejavnost in predlagal, da se 

sprejemanje Pravilnika prestavi na naslednjo sejo občinskega sveta. S tem pa se ni strinjal Drago 

Mahorko, saj je v času javne obravnave s Pravilnikom bila seznanjena sekcija za gostinstvo in 

nanj ni imela pripomb. Ludvik Repolusk pa je opozoril še na gostinske lokale, ki imajo dejavnost 

v nočnem času in morajo imeti obvezno varnostno službo, ki so dolžni preprečevati javni mir in 

red. 

Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje I. amandma naslednje vsebine: 

»v 6. členu se doda nova 10. točka, ki se glasi: 

10. soglasje večine (najmanj 75 %) uporabnikov stanovanjske enote (lastnikov oziroma 

najemnikov), če se gostinski obrat nahaja v večstanovanjskem objektu. Soglasje ne sme biti 

starejše od 30 dni.« 

Občinski svet s 7 glasovi ZA in 17 PROTI predloga ni sprejel. 

II. amandma naslednje vsebine: 

»v prvem odstavku 8. člena se doda nova tretja alineja, ki se glasi: 

-upravičene pritožbe uporabnikov stanovanjske enote (lastnikov oziroma najemnikov), če se 

gostinski obrat nahaja v večstanovanjskem objektu.« 

Tudi ta predlog s 6 glasovi ZA in 17 PROTI ni bil sprejet. 

V nadaljevanju je občinski svet v navzočnosti 28-ih svetnikov z 22 glasovi ZA in 0 PROTI 

sprejel naslednji 

 

                                                     S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o merilih za izdajo soglasja za 

podaljšan obratovalni čas gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost 

v Občini Slovenska Bistrica - II. obravnava. 
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K tč. 15 dnevnega reda 

Akt o ustanovitvi varnostnega sosveta 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podal podžupan. 

Predsednik statutarno pravne komisije  je pojasnil, da komisija nima pripomb na predloženo 

gradivo in mu daje pozitivno mnenje. 

Ludvik Repolusk se ni strinjal s predlaganim Aktom o ustanovitvi varnostnega sosveta, saj meni, 

da je to kopija akta iz leta 2003 in pogreša vsebinski del. Predlagal je, da se akti imenuje 

Sporazum o ustanovitvi varnostnega sosveta občin Slovenska Bistrica, ki ga je tudi razdelil 

občinskim svetnikom. 

Drago Mahorko je podprl pripombe predhodnika. 

Po razpravi je občinski svet v prisotnosti 28-ih svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica  sprejme dokument Akt o ustanovitvi varnostnega 

sosveta – I. obravnava. 

 

K tč. 16 dnevnega reda 

Mnenje lokalne skupnosti glede preoblikovanja pošte na Zgornji Ložnici 

Uvodno obrazložitev k dokumentu je podal direktor občinske uprave. 

Miro Juhart se je v imenu Odbora za gospodarstvo strinjal s predlogom in meni, da je primeren 

za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

Po mnenju Draga Mahorka pogodbena pošta v Laporju dobro funkcionira. Modesta Motalna pa 

je zanimalo, če lahko občina pomaga na kakšen način, da bi se pošta ohranila, saj v KS Šmartno 

ni bilo interesa za pogodbeno pošto. 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril župan. 

Občinski svet je v navzočnosti 28 svetnikov s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Ob upoštevanju mnenja Sveta KS Zgornja Ložnica, daje Občinski svet Občine Slovenska 

Bistrica pozitivno mnenje k preoblikovanju stalne pošte Zgornja Ložnica v pogodbeno pošto 

Zgornja Ložnica.   

  

K tč. 17 dnevnega reda 

Odgovori na vprašanja in pobude 

Drago Mahorko se je zahvalil za odgovor glede javne kuhinje, ga pa še vedno moti, da se v 

Večeru ne piše o dogajanjih v Slovenski Bistrici. 

Ludvik Repolusk se prav tako zahvaljuje za odgovore, ni pa zadovoljen z odgovorom okrog  

Akta o sistemizaciji delovnih mest v občinski upravi Občine Slovenska Bistrica in Akta o 

delovnem času zaposlenih v občinski upravi. Skrbi ga še javna razsvetljava, ker se moritoring ne 

izvaja in ker še veliko svetilk ni bilo zamenjanih, zaradi česar se naj pozove koncesionarja k 

realizaciji nalog. 

Dr. Andrej Godec prav tako ni zadovoljen z odgovori. Zanima ga, kdo je vodja projekta 

kanalizacije ter želi odgovor, kdaj se bodo dela na Pragerskem končala? 

Odgovore na vprašanja sta podala župan in vodja oddelka za okolje in prostor. 

Stanislav Zajšek se je zahvalil za odgovor, čeprav meni, da gre za sprenevedanje, saj je bil dopis 

na občino poslan že v letu 2012; Miro Juhart pa je povedal, da bodo kot pobudniki pripravili 

gradivo in ga posredovali v obravnavo na naslednjo sejo občinskega sveta. 

 

K tč. 18 dnevnega reda 

Vprašanja in pobude 

Dr. Andrej Godec je v imenu svetniške skupine SD podal naslednjo pobudo: 
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»Inštitut za trajnostni razvoj je pred leti začel nacionalno kampanjo za ustanavljanje območij – 

občin brez gensko spremenjenih organizmov (GSO). Z njo se ta organizacija civilne družbe in 

obenem strokovni zavod Republike Slovenije vključuje v uspešno evropsko kampanjo »GMO-

free Europe«, ki teče že 9 let. 

Svetniška skupina Socialnih demokratov predlaga, da se na prihodnji seji Občinskega sveta 

občine Slovenska Bistrica problematika GSO obravnava in da sprejmemo v obliki izjave sklep: 

Občina Slovenska Bistrica, območje brez GSO. 

Zavedamo se, da občina trenutno nima pooblastil, da prepove gojenje GSO na svojem območju 

(razen na zemljiščih, ki so v njeni lasti), menimo pa, da sprejetje take izjave – sklepa je izjemno 

pomemben korak, ki izraža osveščenost občine o problematiki GSO ter njeno zavezo, da bo 

skrbela za izobraževanje in osveščanje svojih kmetov in prebivalcev na tem področju. 

Seveda upamo, da boste kot župan naš predlog podprl in ga uvrstil na naslednjo sejo občinskega 

sveta občine Slovenska Bistrica, svetnice in svetnike Občinskega sveta občine Slovenska 

Bistrica pa prosimo, da izjavo sprejmemo.« 

 

Na območju Pragerskega, v Ulici Cesta na polje živi veliko starejših ljudi in tudi otrok, zato 

Feliks Mikložič daje pobudo, da se pri bencinskem servisu označi prehod za pešce, kot je že 

nekoč bil. Prav tako bi bilo potrebno postaviti na ulici Cesta na polje prometni znak, da gre za 

slepo ulico. 

 

Drago Mahorko je povedal, da je v  fazi sprejemanja sprememba Zakona o vodah. Bistvena 

sprememba je v tem, da naj bi bile v bodoče odškodnine za črpališče vode, prenesene na 

upravljavca oz. distributerja vode. Kaj to pomeni za naše uporabnike, saj to lahko pomeni samo 

povečanje navzgor. Tu gre za področje Šikol. 

Včeraj je bil na Vladi Zakon o pomoči tistim, ki ne morejo plačati svojih obveznosti, ki jih imajo 

iz naslova stanarin, komunalnih in drugih življenjskih storitev.  Tistih obveznosti, ki so že 

zapadle najmanj eno leto. Ali smo se mi kot lokalna skupnost do tega opredelili oz. ali so se 

opredelila tista naša podjetja, predvsem Komunalno podjetje, ki bodo dolg odpisala?  

Ustni odgovor je dal župan, na prvo vprašanje pa želi pisen odgovor. 

 

Ludvika  Repoluska zanima, ali so bili v športni dvorani v Slovenski Bistrici vgrajeni elementi z 

vsebnostjo azbesta. 

Na podlagi 12. člena Zakona o dostopu informacij javnega značaja podaja zahtevo, da se mu 

skladno s 4. členom citiranega Zakona posreduje v elektronski obliki na naslov 

»ludvik.repolusk@triera.net«, Akt o sistemizaciji delovnih mest – najnovejši in posledično še 

Pravilnik oz. ustrezen dokument o delovnem času zaposlenih v Občinski upravi Občine 

Slovenska Bistrica. 

Pri odgovoru upoštevajte določila 23. člena ZDIJZ-a. 

Daje še pobudo za najem ali nakup stacionarnega merilca hitrosti, ki daje možnost meritve 

hitrosti redarjem. 

 

Dušan Leskovar sprašuje, kdo mora skrbeti za spominska obeležja pri bunkerjih na Zg. Bistrici 

in mrliški vežici na pokopališču v Slovenski Bistrici.  

Zanima ga tudi, kdaj se bodo obnovili kovinski pokrovi na jaških v Kajuhovi ulici? 

 

Tudi Juhart Srečka (SLS) zanima, kdaj se bodo obnovili kovinski pokrovi na jaških na 

Mariborski in Ljubljanski cesti? 

Stanovalce ulice Borisa Vintarja zanima, kdaj bo odstranjena kovinska ograja Bigrada, ki ga že 

dolgo ni, v njihovi ulici, saj je vključevanje s te ulice na Ljubljansko cesto zelo nepregledno. 

Opozoril je na slabo cestno signalizacijo ter predlagal, da se uredi kategorizacija cest, saj je 

zaradi povečanega prometa v obrtni coni sedanja ureditev neprimerna (Ulica Borisa Vinterja, 

Slovenska ulica in Prečna ulica). 
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Drago Capl prosi za pojasnilo glede delitve finančnih nagrad ob koncu prejšnjega mandatnega 

obdobja v posameznih krajevnih skupnostih. Če je taka delitev sredstev obstajala prosi, da se 

navede, v katerih krajevnih skupnostih, v kakšni višini in komu? 

Kdaj je predvideno nadaljevanje projekta odvodnjavanja komunalnih in meteornih odplak na 

območju občine? 

Kdaj je predvideno realno preplastitev s finim asfaltom v Kajuhovi ulici? 

 

Severina Ušen je pohvalila redarsko službo, ki nadzira tudi pobiranje pasjih iztrebkov in se je 

situacija v parku precej izboljšala, daje pa pobudo, da bi redarska služba ali policija nadzirala 

dogajanje v parku tudi v večernih urah. 

 

Miro Juhart sprašuje, kdaj bomo dobili turistično signalizacijo, če se lahko vsaj okvirno poda rok 

za izdelavo turističnih tabel za celotno občino.   

Krožišča so v katastrofalnem stanju. Na tem področju bi lahko veliko naredili za promocijo 

mesta in turizma, zato predlaga, da se izvede javni razpis za ureditev krožišč. 

Zanima ga tudi, kakšen strošek predstavlja priključitev na obstoječo čistilno napravo? 

Odgovor je podal župan. 

 

Maksa Tramška zanima, kdaj bo Zavod za kulturo, ki ima v upravljanju kulturni spomenik 

Jakčev mlin, pristopil k sanaciji le tega, saj je potrebno popraviti ostrešje in vodno grčo na mlinu. 

Zahvalil se je Božu Juhartu Jakcu, ki je v Slovensko Bistrico pripeljal Kolesarsko dirko po 

Sloveniji, saj je s tem naredil veliko promocijo naše občine in turizma. V proračunu za leto 2016 

pa je potrebno predvideti sredstva za ureditev ceste na tej relaciji. 

 

K tč. 19 dnevnega reda 

Informacije – razno 

Direktor občinske uprave je podal informacijo o postopku javnega naročanja s pogajanji brez 

predhodne objave za dodatna nepredvidena dela gradnje Spremembe in prilagoditev zajemanja in 

odvajanja izcednih ter odpadnih voda s platoja CERO do ČN Pragersko zaradi sprememe 

lokacije ČN Pragersko in ostala režijska dela  v sklopu operacijee CERO. Informacija je bila 

objavljena tudi kot priloga  vabilu za sejo; župan pa je podal informacijo o poteku pogajanj z 

Ministrstvom za finance o povprečnini. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob  19.50.  

 

 

   Zapisala:  

Mira Kresnik                                                                     Dr. Ivan ŽAGAR, 

     župan                                                                                                                                     

Občine Slovenska Bistrica 
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